
Protokól

ze wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów,

które odbylo sie w dniu 26 listopada 2009 r. w sali konferencyjnej

Urzedu Gminy Ksawerów.

Wspólnemu posiedzeniu Stalych Komisji przewodniczyl - Przewodniczacy Komisji

Gospodarki, Ochrony Srodowiska i Rolnictwa - Pan Henryk Nowak.

Ad. l.

Przewodniczacy Komisji Pan Henryk Nowak o godz. 09.30 otworzyl wspólne posiedzenie

Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów i stwierdzil, iz zgodnie z lista obecnosci w posiedzeniu

uczestniczy 13 radnych i jest zachowane kworum wladne do podejmowania prawomocnych opinii.

Lista obecnosci stanowi zalacznik do protokolu.

Ad. 2.

Przewodniczacy Komisji Pan Henryk Nowak zapytal czy sa uwagi w sprawie proponowanego

porzadku obrad?

Wójt Gminy Maria Kopczewska postawila wniosek o zniesienie uchwaly w sprawie oplaty

targowej na terenie Gminy Ksawerów. Uchwala dotyczaca taryf zostanie wniesiona na nastepnej

sesji, ze wzgledu na potrzebe jej dopracowania.

Wobec braku innych wniosków Przewodniczacy Komisji - Pan Henryk Nowak postawil

wniosek o zatwierdzenie proponowanego porzadku obrad wraz z przyjeta poprawka.

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak stwierdzil, ze czlonkowie stalych komisji w glosowaniu

- 13 glosów "za" , bez glosów przeciwnych i wstrzymujacych sie zatwierdzil nastepujacy porzadek

obrad:

1. Otwarcie wspólnego posiedzenia stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3. Opiniowanie projektów uchwal na LII Sesje Rady Gminy Ksawerów.

3.1. w sprawie okreslenia stawek w podatku od nieruchomosci na 2010 rok

3.2 w sprawie okreslenia zwolnien w podatkach lokalnych w roku podatkowym 2010.

3.3 w sprawie oplaty od posiadania psów na 2010 r.

3.4. w sprawie okreslenia stawek podatku od srodków transportowych.

3.5. w sprawie poboru podatku od nieruchomosci, rolnego i lesnego w drodze inkasa oraz

okreslenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso.
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3.6. w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wode i zbiorowe

odprowadzanie scieków na terenie Gminy Ksawerów.

3.7. w sprawie zmiany uchwaly w sprawie zmiany budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok.

3.8. w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu wspólfinansowanego z Europejskiego

Funduszu Spolecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapital Ludzki, Priorytet VII 

Promocj a integracj i spolecznej, Dzialanie 7.3. - Inicj atywy lokalne na rzecz aktywnej

integracji.

3.9. w sprawie wyrazenia zgody na dokonanie darowizny rzeczowej na rzecz Parafii

Rzymsko Katolickiej w Ksawerowie.

3.10. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok

4. Sprawy rózne i wniesione.

5. Zamkniecie wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Ad. 3.1.

Wójt Gminy Maria Kopczewska

Roczne stawki podatku od nieruchomosci wynosza:

1 ) od gruntów:

a) zwiazanych z prowadzeniem dzialalnosci gospodarczej, bez wzgledu na sposób

zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków - 0,73 zl od 1 m2 powierzchni ( 2009 r.

-0,71zl);

b) pod jeziorami, zajetych na zbiorniki wodne retencyjne lub elektrowni wodnych - 4,01 zl

od 1 ha powierzchni ( 2009 r. - 3,90 zl);

c) pozostalych:

- w tym zajetych na prowadzenie odplatnej statutowej dzialalnosci pozytku publicznego

przez organizacje pozytku publicznego - 0,20 zl od 1 m2 powierzchni ( 2009 r. - 0,17 zl );

- pozostalych wyzej nie wymienionych - 0,22 zl od 1 m2 powierzchni ( 2009 r. - 0,21 zl );

2 ) od budynków lub ich czesci:

a) mieszkalnych - 0,51 zl od l m2 powierzchni uzytkowej ( 2009 r. - 0,50 zl );

b) zwiazanych z prowadzeniem dzialalnosci gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych

lub ich czesci zajetych na prowadzenie dzialalnosci gospodarczej - 17,66 zl od 1 m2

powierzchni uzytkowej (2009 r. - 17,16 zl);

c) zajetych na prowadzenie dzialalnosci gospodarczej w zakresie udzielania swiadczen

zdrowotnych - 4,13 zl od 1 m2 powierzchni uzytkowej ( 2009 r. - 4,01 zl);

d) w tym zajetych na prowadzenie dzialalnosci gospodarczej w zakresie obrotu

kwalifikowanym materialem siewnym - 9,57 zl od 1 m2 powierzchni uzytkowej ( 2009 r. -



9,24 zl);

e) pozostalych:

- od budynków letniskowych - 6,83 zl od 1 m2 powierzchni uzytkowej ( 2009 r. - 6,64 zl )

- od garazy - 4,19 zl od 1 m2 powierzchni uzytkowej ( 2009 r. - 4,07 zl );

- od budynków zajetych na prowadzenie odplatnej statutowej dzialalnosci pozytku

publicznego przez organizacje pozytku publicznego - 5,26 zl od 1 m2 powierzchni

uzytkowej ( 2009 r. - 5,11 zl);

- pozostalych wyzej nie wymienionych - 4,12 zl od 1 m2 powierzchni uzytkowej ( 2009 r. 

4,00 zl);

3 ) od budowli - 2% ich wartosci okreslonej na podstawie art. 4 ust. l pkt 3 oraz ust. 3 - 7 ustawy o

podatkach i oplatach lokalnych.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 13 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednomyslnie.

Ad. 3.2.

Wójt Gminy Maria Kopczewska

1 ) Zwalnia sie z podatku od nieruchomosci budynki lub ich czesci, budowle lub ich czesci i

grunty zwiazane z prowadzeniem biezacej dzialalnosci statutowej, sluzace do:

a) zbiorowego zaopatrzenia w wode oraz zbiorowego odprowadzania scieków na terenie

gminy Ksawerów ,

b) celów ochrony przeciwpozarowej na terenie gminy Ksawerów,

c) celów niesienia pomocy spolecznej na terenie gminy Ksawerów ,

d) w zakresie zabezpieczenia ladu i porzadku publicznego na terenie gminy Ksawerów.

2) Zwalnia sie z podatku od srodków transportowych srodki transportowe ZWIazane z

prowadzeniem biezacej dzialalnosci statutowej, sluzace do:

a) celów ochrony przeciwpozarowej,

b) innych wykorzystywanych do realizacji zadan gminnych.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie proj ektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 13 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednomyslnie.



Ad. 3.3:

Wójt Gminy Maria Kopczewska - uchwala Rada Gminy w Ksawerowie:

1) wprowadza na terenie gminy oplate od posiadania psów,

2) okresla wysokosc stawki oplaty od posiadania psów;

3) okresla zasady ustalania i poboru oraz terminy platnosci oplaty od posiadania psów;

4) zarzadza pobór oplaty od posiadania psów w drodze inkasa, okresla inkasentów, terminy

platnosci dla inkasentów oraz wynagrodzenie za inkaso.

Uchwala sie na 2010 rok oplaty od posiadania psów:

a) w wysokosci 50,00 zl od kazdego psa,

b) oplata platna jest bez wezwania w dwóch równych ratach w terminach do 15 maja i do 15

listopada roku podatkowego,

c) oplate pobiera sie w wysokosci polowy stawki, jezeli okolicznosci uzasadniajace

pobieranie tej oplaty powstaly w drugim pólroczu.

Zwalnia sie z oplaty z tytulu posiadania psów utrzymywanych na terenie gminy w celu pilnowania

obejscia budynków mieszkalnych po jednym na kazde obejscie.

Pobór oplaty nastepuje:

a)w drodze inkasa na kwitariusz, który pobiera sie za pokwitowaniem w kasie Urzedu

Gminy Ksawerów,

b)wplaty w kasie Urzedu Gminy,

c)wplaty na konto Urzedu Gminy.

Inkasentami oplaty od posiadania psów beda nastepujace osoby:

1) Pani Urszula Górczynska

2) Pani Bogumila Szczepanska

3) Pan Kazimierz Ludziejewski

4) Pan Janusz Barto1d

5) Pan Henryk Sulikowski

6) Pan Antoni Archrnan.

Inkasent, który pobiera oplate od posiadania psów obowiazany jest do tygodniowego
-

odprowadzania zainkasowanych oplat do kasy Urzedu Gminy w Ksawerowie oraz rozliczenia

kwitariusza w terminie ustalonym w umowie. Ustala sie wynagrodzenie za inkaso od posiadania

psów w wysokosci 4 % od kwoty zainkasowanej i wplaconej w terminie organowi podatkowemu.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie proj ektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 13 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednomyslnie.



Ad. 3.4.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - Roczne stawki podatku od srodków transportowych

wynosza:

l) od samochodów ciezarowych o dopuszczalnej masie calkowitej powyzej 3,5 tony i ponizej

12 ton, z tym, ze w zaleznosci od roku produkcji pojazdu, dopuszczalnej masy calkowitej

oraz Jego wplywu na srodowisko.

2) od samochodów ciezarowych o dopuszczalnej masie calkowitej równej lub wyzszej niz

12 ton, z tym , ze w zaleznosci od liczby osi, dopuszczalnej masy calkowitej pojazdu i

rodzaju zawieszenia.

3) od ciagnika siodlowego lub balastowego przystosowanego do uzywania lacznie z

naczepa lub przyczepa o dopuszczalnej masie calkowitej zespolu pojazdów od 3,5 tony

ponizej 12 ton , z tym, ze w zaleznosci od roku produkcji pojazdu , dopuszczalnej masy

calkowitej oraz jego wplywu na srodowisko.

4) od ciagnika siodlowego lub balastowego przystosowanego do uzywania lacznie z

naczepa lub przyczepa o dopuszczalnej masie calkowitej zespolu pojazdów równej lub wyzszej

mz 12 ton w zaleznosci od liczby osi, dopuszczalnej masy calkowitej pojazdu

rodzaju zawieszenia.

5) od przyczepy lub naczepy które lacznie z pojazdem silnikowym posiadaja dopuszczalna

mase calkowita od 7 ton i ponizej 12 ton, z wyjatkiem zwiazanych wylacznie z

dzialalnoscia rolnicza prowadzona przez podatnika podatku rolnego, z tym , ze w zaleznosci

od roku produkcji pojazdu dopuszczalnej masy calkowitej oraz jego wplywu na

srodowisko.

6) od przyczepy lub naczepy które lacznie z pojazdem silnikowym posiadaja dopuszczalna

mase calkowita równa lub wyzsza niz 12 ton , z wyjatkiem zwiazanych wylacznie z

dzialalnoscia rolnicza prowadzona przez podatnika podatku rolnego, w zaleznosci od liczby osi,

dopuszczalnej masy calkowitej pojazdu i rodzaju zawieszenia.

7) od autobusów , w tym , ze w zaleznosci od roku produkcji pojazdu, ilosci miejsc do

siedzenia oraz jego wplywu na srodowisko.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - róznica polega na zatrudnianiu osób, tj. kiedy w firmie

dzialajacej w Ksawerowie zarejestrowana jest osoba, która jest mieszkancem Lodzi, wówczas

podatek zostaje odprowadzony w czesci do Lodzi i Ksawerowa.

Radna Helena Rusak - Jaki mamy wplyw na miejsca parkingowe dla samochodów ciezarowych

zarejestrowanych na firme? Ciezkie pojazdy sa bowiem pozostawiane na ulicach, ograniczajac

bezpieczenstwo. Ulice (nawierzchnia, rowy) sa niszczone.



Wójt Gminy Maria Kopczewska - Gmina rejestrujac firme, odnotowuje jedynie siedzibe firmy.

Jezeli chodzi o parkowanie - nie mamy na to wiekszego wplywu. Obecnie mamy najwiekszy

problem z ul. Zachodnia i ul. Sienkiewicza. Mozemy jedynie postawic znaki informujace o ruchu

jednokierunkowym.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie proj ektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych nie

stwierdzono. Glosów wstrzymujacych - l .

Ad. 3.5.

Wójt Gminy Maria Kopczewska

Ustala sie na 2010 rok, ze pobór podatku:

1) od nieruchomosci od osób fizycznych,

2) rolnego od osób fizycznych,

3) lesnego od osób fizycznych,

nastepuje w drodze inkasa.

Inkasentami w/w podatków beda nastepujace osoby:

1) Pani Urszula Górczynska

2) Pani Bogumila Szczepanska

3) Pan Kazimierz Ludziejewski

4) Pan Janusz Bartold

5) Pan Henryk Sulikowski

6) Pan Antoni Archman.

Ustala sie wynagrodzenie za inkaso w wysokosci 4,7 % od sumy zainkasowanych i

terminowo przekazanych do Urzedu Gminy Ksawerów podatków pobranych w solectwie

Ksawerów Pólnoc.

Ustala sie wynagrodzenie za inkaso w wysokosci 4,6 % od sumy zainkasowanych

terminowo przekazanych do Urzedu Gminy Ksawerów podatków pobranych w solectwie

Ksawerów Poludnie.

Ustala sie wynagrodzenie za inkaso w wysokosci 5 % od sumy zainkasowanych i terminowo

przekazanych do Urzedu Gminy Ksawerów podatków pobranych w solectwie Ksawerów Wschód.

Ustala sie wynagrodzenie za inkaso w wysokosci 4 % od sumy zainkasowanych i terminowo

przekazanych do Urzedu Gminy Ksawerów podatków pobranych w solectwie Ksawerów Zachód.
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Ustala sie wynagrodzenie za inkaso w wysokosci 9 % od sumy zainkasowanych i terminowo

przekazanych do Urzedu Gminy Ksawerów podatków pobranych w solectwie Nowa Gadka.

Ustala sie wynagrodzenie za inkaso w wysokosci 3 % od sumy zainkasowanych i terminowo

przekazanych do Urzedu Gminy Ksawerów podatków pobranych w solectwie Wola Zaradzynska.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - najwiecej obszarowo do zebrania nalezy do soltysa Kazimierza

Ludziejewskiego, Urszuli Górczynskiej, Bogumily Szczepanskiej, Janusza Bartolda, Antoniego

Archmana i Henryka Su1ikowskiego.

Propozycja wynagrodzenia za inkaso w wysokosci 3 % - tak jak w roku ubieglym.

Radny Bogumil Niewiadomy - zapytal jak ta sytuacja wyglada w innych gminach? W gminie

Pabianice podatki sa duzo nizsze.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - wszystko zalezy od struktury i charakteru gminy. Nie mozna

porównywac jednej gminy do drugiej. Ksawerów jest gmina nierolnicza, dominuja podmioty

gospodarcze.

Przewodniczacy Rady Gminy Ksawerów Tadeusz Grala - zaproponowal, aby pozostawic te

same stawki, które obowiazywaly do dnia dzisiejszego.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 13 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednomyslnie.

Ad. 3.6.

Kierownik Gminnej Jednostki Wod.-Kan. Sylwester Izbicki - wnioskuje sie o zatwierdzenie

taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wode i zbiorowe odprowadzanie scieków. Taryfa ma

zastosowanie do dostaw wody i odbioru scieków dokonanych w okresie od dnia 1 stycznia 2010

roku do dnia 31 grudnia 2010 roku. Wykonanie tej uchwaly powierza sie Kierownikowi Gminnej

Jednostki Wod-Kan Ksawerów. Proponowana cena za dostarczona wode - 2,09 zl. Cena za

odprowadzone scieki - 3,50 zl. Podwyzki sa jedynie korekcyjne. Rzgów jest miastem, gdzie

wystepuja doplaty. Dla gospodarstwa indywidualnego ( 0,20 zl - do wody, 1,00 zl - scieki ).

Radna Maria Wróbel - zapytala ile przybylo odbiorców wody w Ksawerowie i jak wyglada

sytuacja z odprowadzaniem scieków.

Kierownik Gminnej Jednostki Wod.-Kan. Sylwester Izbicki - na dzien dzisiejszy przybylo 138

przylaczy wodociagowych. Koszty utrzymania tych przylaczy, ich wybudowania, nie wliczajac na

szczescie podatku - za kazde 500 m wybudowanej sieci wodno- kanalizacyjnej zwieksza sie cena



za doplyw wody i odprowadzanie scieków. Oplata zalezy od wielkosci wodomierza, zwiazana z

kosztem utrzymania, wliczone sa w tym naprawy. Obecna stawka za przylacze wynosi 3,25 zl ( za

miesiac ).

Najskrajniejsze przypadki wystepuja na Widzewie, gdzie rodzina 6-osobowa w ciagu miesiaca

zuzywa jedynie 1,5 m3 wody.

Obecnie ryczalt zuzycia wody wynosi w Ksawerowie 3,5 m3 wody/ na osobe.

Radna Maria Wróbel - Istnieja zabezpieczenia, które powoduja zaklócenia w prawidlowym

odczytywaniu stanu licznika. Zwieksza nam sie liczba osób podlaczonych, a koszta tez sie

zwiekszaja. Radna postawila propozycje, aby pozostawic stawki dla gospodarstw domowych, a

zwiekszyc dla przemyslu.

Odrzucono propozycje, ze wzgledu, iz mamy jedna grupe odbiorców. W przyszlosci

zostanie to wykonane, kiedy Ksawerów uzyska 75 % przylaczy sieci wodno- kanalizacyjnych.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - obecnie jestesmy w 60 % objeci siecia wodno - kanalizacyjna.

Wszystko zalezy od budzetu. W inwestycjach znajduja sie ulice: Nowa, Targowa, Bednarska, Bema,

Ludowa. Dodatkowo powstaja nowe osiedla. Trudno jest w ciagu 12 lat objac siecia wodno

kanalizacyjna caly Ksawerów. Dzieki pozyskanym srodkom z Unii Europejskiej zrobilismy wiele

inwestycji.

Soltys Kazimierz Ludziejewski - zapytal czy zdarzyla sie sytuacja, w której stwierdzono, iz mialo

miejsce "manipulowanie" przy liczniku? Powoduje to obnizenie zuzycia wody.

Kierownik Gminnej Jednostki Wod.-Kan. Sylwester Izbicki - do tej pory nie zlapano nikogo za

reke, ale nie wykluczamy, ze takie sytuacje maja miejsce na terenie gminy Ksawerów. Szczególnie

kiedy uzywane sa tzw. magnesy. Od wiosny na kazdy wodomierz zostana nalepione specjalne

naklejki, które maja wykluczyc takie sytuacje. Kazda ingerencja w prace wodomierzy, zwiazana

jest z kara pieniezna nalozona na osobe, w wysokosci 5 000 zl.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 13 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednomyslnie.

Ad. 3.7.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - podejmujac uchwale LI/379/09 z dnia 29 pazdziernika 2009 r.

w sprawie zmiany budzetu Gminy Ksawerów na 2009 r. wystapil blad w §1. Osiemdziesiat

dziewiec tysiecy dziewiecset dziewiecdziesiat trzy zlote 00/1 00 zastepuje slowami sto

siedemdziesiat j eden tysiecy piecset dziewiecdziesiat trzy zlote.



Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil. wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 13 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednomyslnie.

Ad. 3.8.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - jestesmy na liscie gmin, które otrzymaly wsparcie z Unii

Europejskiej z Programu Operacyjnego Kapital Ludzki - Promocja integracji spolecznej. Wysokosc

uzyskanego wsparcia z Europej skiego Funduszu Spolecznego oraz budzetu panstwa stanowic

bedzie lOO% wszystkich kosztów finansowych realizowanego projektu.

Na terenie gminy Ksawerów zrealizowany zostanie projekt pod nazwa: "Wigilia - dzien radosci dla

wszystkich". W ramach tego projektu zostanie zorganizowana wieczerza wigilijna wraz ze

swiatecznymi upominkami dla osób uczestniczacych w tym dniu. Akcja skierowana jest dla

mieszkanców Ksawerowa, szczególnie do osób samotnych, o trudnej sytuacji materialnej oraz dla

osób wytypowanym przez Gminny Osrodek Pomocy Spolecznej w Ksawerowie. Wigilia zostanie

przygotowana dla 200 osób. Otrzymalismy 45 000 zl wsparcia z Unii Europejskiej. Soltysi, Kola

Gospodyn Wiejskich wlaczaja sie w realizacje projektu. Jest to bardzo szczyty cel.

Uchwala ma na celu udzielenie Wójtowi Gminy Ksawerów pelnomocnictwa do zatwierdzenia

projektu pod nazwa: "Wigilia - dzien radosci dla wszystkich".

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 13 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednomyslnie.

Ad. 3.9.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - Ksiadz proboszcz zglosil sie z prosba na przekazanie rur

kanalizacyjnych z przeznaczeniem na odwodnienie terenu wokól cmentarza w Ksawerowie na rzecz

Parafii Rzymsko Katolickiej w Ksawerowie z siedziba przy ul. Zachodniej 31.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 13 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednomyslnie.



Ad. 3.10.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - Projekt uchwaly dotyczy rozdysponowania wolnych srodków

budzetowych z lat ubieglych w wysokosci 150 178 zl z przeznaczeniem na:

a) realizacje programu pn.: "Wigilia - dzien radosci dla wszystkich"

b ) wydatki zwiazane z biezacym utrzymaniem placówek oswiatowych

c ) wydatki zwiazane z dofinansowaniem prywatnego przedszkola w Ksawerowie

Zabraklo srodków pienieznych na wynagrodzenia osobowe dla pracowników SP Wola

Zaradzynska oraz na Prywatne Przedszkole u Sióstr. Wolne srodki budzetowe z lat ubieglych

rozdysponowane zostana takze na Gospodarke komunalna i ochrone srodowiska gminy Ksawerów.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 13 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednomyslnie.

Ad. 4.

Radny Stefan Jedraszek - czy istnieje mozliwosc uporzadkowania podwórka w centrum

Ksawerowa ( przy Chlopce )? Jest to wizytówka gminy Ksawerów.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - w niedlugim czasie sytuacja sie zmieni, jestesmy na etapie

pozwolenia na budowe budynku socjalnego.

Ad. 5.

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak o godz. 11:00 zamknal wspólne posiedzenie Stalych

Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Protokól sporzadzila:

Posiedzeniu Komisji

przewodniczyl

Zalaczniki:

1. Lista obecnosci radnych.

2. Lista gosci.

3. Projekty uchwal na L Sesje Rady Gminy Ksawerów.


